
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 23/2024

Aika: 19.9.2024 Paikka: Rakentajanaukio 4
kello 16:00

Läsnä: Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Oscar Rouvinen (sihteeri)
Pessi Parkkinen Joel Vainio
Niklas Riihelä Elli Peltoniemi
Vertti Hatara (P.8.3.) Saimi-Sofia Pirinen (P.16.2.)
Petteri Niska (P.8.4. S.8.4.) Patrik Hoppania (P.16.2. S.16.2.)
Essi Korpi (P.4. S.6. P.8.4. S. 8.4. P.16.1. S.16.2. P.16.2.)
Aino Tornivaara (P.7.1.) Linnea Hartikainen (poissa)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 16:06.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Esityslista hyväksyttiin.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Kokouksen paikka muutettiin oikeaksi.
Korjattu kohdassa 16.1. päätös, vain osa korvaustositteista hyväksyttiin.
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin esitetyin muutoksin.

5. ILMOITUSASIAT
Rouvinen ilmoittaa siivonneensa Vainion kanssa killan grillin.
Kokkonen ilmoittaa, että Panu Sainio ei pysty osallistumaan killan puolivuotisjuhlaan.
Korpi unohti vesipullon kotiin.
Kokkonen ilmoittaa osan raadista on siivonneen varaston ennen kokousta.

6. KUULUMISKIERROS
Hataralla oli hauskaa ulkoexculla. On ulkoexcun jälkeen tehnyt kandidaatintutkielmaa ja
käynyt töissä.
Hoppanialla oli ulkoexculla maailmanloppu. On ollut haastava palata rutiineihin. Elänyt
viime aikoina päivästä toiseen.
Vainiolla samat fiilikset kun Hoppanialla, on pitänyt palautua ulkoexcun jälkeen. Nyt on
kuitenkin pakko tehdä koulutöitä.
Peltoniemellä oli hauskaa LettuKyykässä. Odottaa innolla sunnuntain fuksisitsejä.
Pirinen oli viikonlopun yli äitinsä luona. Käynyt siellä koiranäyttelyssä ja siskon
ratsastuskisoissa. Käy kokouksen jälkeen hienolla illallisella.
Riihelällä on ollut hauskaa, maisterufuksien fuksisitsit oli mennyt nappiin. Pääsee nyt
vähän rentoutumaan.
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Parkkisella on myös ollut tosi hauskaa ja kaikki on hänen mielestään tosi mukavaa.
Hengailee vaan, odottaa innolla fuksisitsejä.
Korvella menee ihan hyvin. Oli työpaikan harjannostajaisissa, jossa hän söi ja joi hyvin.
Odottaa innolla fuksisitsejä.
Niskalla oli ulkoexculla kivaa, pari viime päivää ovat olleet hieman kehnompia. Odottaa
fuksisitsejä.
Rouvisella on mennyt hyvin, tehnyt paljon asioita sillä välin kun suuri osa raadista on
ollut ulkoexculla. Ollut ihan hauskaa viime aikoina, vaikka onkin ollut paljon tekemistä.
Tornivaaralla menee tosi hyvin, mega chilli vuosi koululla, käy töissä ja harrastelee
paljon. Jännittää tulevat fuksisitsit.
Kokkosella on ollut tosi kivaa ulkoexculla, odottaa innolla fuksisitsejä. Koulu ei ole viime
aikoina sujunut ehkä ihan niin hyvin kuin pitäisi.
Siirrytään kohtaan 8.4.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

ks. liite
Päätös: hyväksytään uudet jäsenet

7.2. Raadin palaute
Simo Kauppilalta positiivista suullista palautetta: “hienoa nähdä, että raati pitää
huolta kiltalaisten hyvinvoinnista.”.
Fuksien mielestä raksalaiset ovat olleet mukavimpia teekkareita kaikista.
Fuksit ja maisterifuksit ovat arvostaneet kaikkien vapaaehtoista työtä.
Raati kiittää palautteesta.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtuma

8.1.1. Ulkoexcursio 8.-14.9.
Porukka pysyi kasassa ja reissu saatiin hoidettua. Parin yrityksen kanssa
oli ollut hankaluuksia viestinnän kanssa. Osallistujat vaikuttivat nauttivan.
Tapahtuma oli maailmanloppu.

8.1.2. Fuksien sitsikoulutus 9.9.
Peltoniemi ja Parkkinen mainitsee tapahtuman menneen hyvin ja siellä
olleen hienoja valoja. Parkkisen mielestä tapahtuma oli hyvä maanantain
piristys. ISOt olivat hienosti mukana. Riihelä kertoo tapahtumassa olleen
paljon maisterifukseja ja vaihto-oppilaita.

8.1.3. Fuksien lettukyykkä 11.9.
Peltoniemi kertoo tapahtumaan ilmoittautuneen yli 200 fuksia, jonka takia
pelit kestivät todella kauan. Viimeiset pelit piti pelata pilkkopimeässä.
Hankkijat tykkäsivät, että fukseille esitettiin kyykkää lajina. Jatkot olivat
myös todella onnistuneet ja siellä oli paljon ihmisiä. Peltoniemi kertoo
myös palkintojen olleen viimeisen päälle. Tapahtuman palkintoihin
voittajajoukkueelle kuuluivat kultainen karttu ja TEK:in sponsoroimat
mukit.

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ZPXKhp4puqI-ruGlePeWNiF5YkbcPDeureGm5rzF_kk/edit?usp=sharing
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8.1.4. Fuksiexcursio 16.9.
Niska kertoo excursion olleen ihan ok. Yrityksellä jossa vierailtiin oli
mielenkiintoisia henkilöitä excursion pitäjinä. Moni fuksi ei osallistunut
jatkoille, mutta tähän oli usea syy, mm. koulutyöt ja nälkä. Jatkojen
järjestämisessä oli ollut ongelmia kommunikaation puutteen takia.
Siirrytään kohtaan 8.3.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. Fuksisitsit 22.9.

Fuksikapteenit tarvitsevat hieman lisää työvoimaa sitseille. Peltoniemi
pollaa raadin saatavuuden sitsien siivoamista varten.

8.2.2. Saunanrakennus 25.9.
Peltoniemi ja Parkkinen ovat viestitelleet AA-kerhojen kanssa tapahtuman
pitämisestä.

8.2.3. Killan vaellus Repovedelle 26.9.-29.9.
Kilta lähtee 30 hengen voimin Repovedelle ensi viikolla.

8.2.4. Kiltailta 3.10.
Kokkonen muistuttaa raatilaisia, että heidän kuuluu muistuttaa
toimihenkilöitä tapahtumasta.

8.2.5. Abisitsit 4.10.
Suunnittelu on pitkällä. Hoppania kertoo, että nyt pitää vain odotella
lukioiden vastausta osallistujamäärästä. Tämän lisäksi Hoppania
mainitsee, että vielä pitää tehdä pari asiaa sitsejä varten: löytää lukkari ja
löytää esimerkkisitsaajia.

8.2.6. Raatikoulutus
Raatikoulutus pidetään 2.12. Klo 14:00. Kokkonen ehdottaa muutosta
tyyliin, jolla koulutusta pidetään.

8.2.7. Raadinvaihto
Kokkonen tekee tapahtumasta alustavan kyselyn päivämäärästä istuvalle
raadille.
Siirrytään kohtaan 11.1.

8.3. Orientaatioviikon purku
Parkkisen ja Riihelän mielestä meni tosi hyvin. Fuksikapteeenit ovat saaneet
palautetta, että fuksit on otettu todella hyvin vastaan. Parkkinen myös kiittää
muita panoksesta. Riihelän mielestä oli hienoa, että raatia näki tekemässä pieniä
hommia koko viikon ajan, vaikka eivät olleet virallisesti töissä missään
hommassa.
Pirinen teki kauheasti töitä kaukkareihin liittyen.
Peltoniemi comppaa Parkkista ja Riihelää. Peltoniemi kiittää myös Rokas
Garšvaa ja Juuso Saarta erityisesti heidän panoksestaan orientaatioviikon
aikana. Parkkinen mainitsee että oli hyvä olla työttömänä kesällä niin pysty
suunnittelemaan orientaatioviikkoa koko kesän läpi. Suunnittelu alkoikin jo
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toukokuussa, jonka johdosta ehtikin miettimään muutoksia kesän mittaan myös
hyvin ajoissa.
Vainion mielestä viikko onnistui kokonaisuutena, asui periaatteessa
kiltahuoneella orientaatioviikon verran. Vainio mainitsee ongelmista
maisterifuksien jäsenyyksien myynnin kanssa haalarien myynnin ohessa.
Hoppanialla sama näkökulma kun Vainiolla. Hoppanian mielestä oli todella
hienoa nähdä fuksien nauttivan. Hoppania oli kuitenkin hieman yllättynyt, että
fuksit eivät kysyneet häneltä opinnoista kauhean paljoa.
Hatara ei ollut kauheasti paikalla orientaatioviikon aikana, mutta nostaa esille
suunnittelun, jonka takia oli helppo tulla paikalle, tehdä hommia, ja lähteä kotiin.
Kokkonen nostaa esille kommunikaation tärkeyden. Asenne, millä tehdään
hommia, ja tunteiden käsittely jälkeenpäin on tärkeää.
Rouvinen nostaa esille samat asiat kuin Vainiokin. Rouvinen mainitsee myös
kuinka hyvin orientaatioviikko oli suunniteltu, jonka takia oli helppo tulla paikalle
ja tehdä töitä.
Niskan mielestä orientaatioviikko oli hyvin suunniteltu
Korven mielestä kaikki sujui hyvin, mietti Pirisen kanssa lähinnä Kaukkareita
orientaatioviikon ajan.
Siirrytään kohtaan 8.2.

8.4. Kadonneet käteiset 2023
Tornivaara mainitsee, että mitään uutta ei ole tapahtunut vuoden 2023 hävinneille
käteisvaroille. Tornivaara antaa raadille seuraavan lausunnon: “Rahaliikenteen
läpikäynnissä ei tullut esiin huomiota herättäviä transaktioita eikä killan
käteisvarojen puutteisiin tullut lisäselvyyttä.
Vuoden 2023 istuvan raadin näkemyksen mukaan käteisen katoamiselle on kaksi
todennäköisintä vaihtoehtoa:

Rahavaroja on kadonnut yhdessä tai useammassa erässä tilikauden 2023
aikana.
Rahavaroja on anastettu yhdessä tai useammassa erässä tilikauden 2023
aikana.”

Tornivaara lisää tapahtumakassan olleen vain parissa tapahtumassa poissa
kassakaapista, ja näiden tapahtumien olevan laskiaisrieha ja orientaatioviikko.
Vuoden 2023 rahastonhoitaja Rasmus Kontio on myös nostanut, että kadonnut
rahasumma ei mahtuisi käteiskassaan tämän suuruuden vuoksi.
Kokkonen tekee rikosilmoituksen asiasta edistääkseen raadin 2023
vastuuvapautta.
Hatara ehdottaa mahdollisesti uutta kassakaappia, jotta voitaisiin välttyä
vastaavalta tulevaisuudessa. Hoppania ehdottaa kassakaapin koodin
muuttamista. Hoppania ehdottaa myös riistakameran asentamista kassakaapin
sisälle.
Kokkonen laittaa AYY:n kiltakummille, Ilmari Oinoselle ja neuvostolle viestiä
avun, kokemuksen ja neuvon toivossa.
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Siirrytään kohtaan 7.1.

8.5. Jäsenrekisterin tietosuojaseloste
Rouvinen tekee muutoksesta luonnoksen ja tuo esille ehdotuksen seuraavaan
kokoukseen.

8.6. Raadin virkkis
Kokkonen vie raadin jonnekin syömään illallista.

8.7. Betoninvalajaiset 19.10.
Kokkonen tekee pollin siitä, ketkä kahdeksan pääsevät kiintiöstä tapahtumaan.
Muiden pitää ilmoittautua yleisen kiintiön kautta.

8.8. Seuranta
8.8.1. IK skumppalasit

Laseista ei ole kuulunut mitään. Kaikkia laseja ei myöskään lähetetty
takaisin.

8.8.2. Killan teltta
Asia ei ole edistynyt.

8.9. Vujuedustukset
8.9.1. 11.10. Diskonttaus 58 kokkarit

Raati ei pääse pääjuhlaan puolihermannin päällekkäisyyden takia.
Kokkonen ilmoittaa että annamme kuitenkin lahjan ja käymme kokkareilla.
Kokkonen kertoo että hänen seuraan saa halutessaan liittyä.

8.9.2. 19.10. Lämpövoimakerho 58
Kokkonen ehdottaa että tämän tapahtuman kutsuvierasilmoittautuminen
jaetaan toimihenkilöille.

8.9.3. 26.10. Aalto BT 15+2
Raati kiittää kutsusta.

8.9.4. 8.11. TPJ 152
Niska on kiinnostunut tapahtumasta. Pirinen ja Korpi haluavat
tapahtumaan kasailemaan.
Päätös: Pirinen ja Korpi edustavat kiltaa tapahtumassa.

8.9.5. 15.11. Stimulaatio 26
Kokkonen ilmoittautuu halukkaaksi tapahtumaan.
Päätös: Kokkonen edustaa kiltaa tapahtumassa.
Siirrytään kohtaan 12.1.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

11. IE-PERHE
11.1. Puolihermanni

Sponsorihakemukset ovat tuottaneet vaikeuksia. Pirinen mainitsee, että
Ruokabudjetin laskemiseen on mennyt yllättävän paljon aikaa.
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Siirrytään kohtaa 16.1.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Rauhallista

Hoppanialla ei ole mitään kerrottavaa.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Syksyn kuulumisia

Parkkisen ja Peltoniemen kuulumiset käsiteltiin jo aikaisemmin kokouksessa.
13.2. RAK ja COE fuksineuvostot

Menee hyvin, huomenna on ensimmäinen RAK-opiskelijoiden fuksineuvoston
kokous. COE-opiskelijoiden neuvosto COEncil on jo kokoustanut itsenäisesti.
COEncil järjestää jo tapahtumaa Data Guildin kanssa yhteistyössä.

13.3. Otatarhan ajojen ajokki
Ajokkia suunnitellaan kovaa tahtia. COE- ja RAK-opiskelijat suunnittelevat
ajokkia yhdessä englanniksi, ja suunnittelu edistyy hyvään tahtiin.

13.4. ISOjen virkistys 9.10. Dipolin approilla
ISOt virkistyvät kapteenien seurassa. Peltoniemi mainitsee virkistyksen olevan
ISOille omakustanteinen.

13.5. Fuksiaiset 22.10.
Raati on tapahtumassa läsnä.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. Orientaatioviikon fiilikset

Riihelä kävi aikaisemmin orientaatioviikon fiiliksiä läpi.
14.2. Syksyn kuulumisia

Syksyn kuulumisia käytiin läpi aikaisemmin kokouksessa. Riihelä yrittää
parhaansa.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. VTMK virkistys

Rouvinen kertoo killan viestintätoimikunta käyneen virkistymässä 17.9.
Virkistystapahtuma sisälsi lokoilua Flamingo Spa:ssa sekä illallisen
kauppakeskus Jumbon Hesburgerissa.
Siirrytään kohtaan 19.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Käteismyynti kertaus

Vainio muistuttaa raatia uudesta järjestelystä käteismyynnin suhteen. Mobilepayn
kautta tulleita myyntejä ei tule merkitä mihinkään.

16.2. Laskut ja korvaustositteet
Päätös: hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.
Siirrytään kohtaan 8.5.
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17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL

19. M.E.T.A.
Rouvinen ilmoittaa, että ei pysty kokoustamaan ensi viikolla vakiokokousaikaan.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraavan kokouksen ajankohta pollataan kokouksen jälkeen.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päättää kokouksen ajassa 19:12.

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Oscar Rouvinen
Puheenjohtaja Sihteeri


